
11111,

'IW

	

vm

uw

	

nir	 q uu

	

u~u

országgyűlési képviselő ,

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Miért szegik meg a képviselők jogállásáról szóló törvényt? ”
címmel.

Tisztelt Miniszterűr!

Az elmúlt két évben több alkalommal fordultam Önhöz a parlagfű problémaköre kapcsán.

Sajnálatos módon kérdéseimre, számos alkalommal nem kaptam kielégít ő választ, sőt amikor több ,

mint például a 2011 . évi intézkedési terv és az abban felsorolt feladatok státuszukkal, továbbá

kimutatás a 2011-ben rendelkezésre álló forrás - az adófizet ők egy százalékos felajánlásának —

felhasználásáról szóló dokumentációba betekintést kértem, azt is figyelmen kívül hagyták, ezzel

semmibe véve a képviselők jogállásáról szóló törvényt.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat:

Mi az oka annak, hogy nem válaszolják meg kérdéseimet és nem teljesítik betekintési
kérelmemet?
Miért szegik meg az ide vonatkozó jogszabályokat ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2013 . február 11 .

. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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